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Vi har nu under ett antal år prövat att utföra vissa sysslor på frivillig väg där gårdsråden varit 

sammankallande. 

Detta har delvis fungerat men tyvärr långt ifrån tillfredsställande. 

Orsakerna är flera, svårt med kontakterna både ifrån styrelsen till respektive gårdsråd, svårigheter 

ifrån gårdsråden att nå ut till medlemmarna. 

Alla känner inte heller att man har ett delat ansvar i vår förening för grönytor gemensamma 

utrymmen o.s.v. 

Tidigare har föreningen använt sig av längrepresentanter d.v.s. en boende. i varje länga har turats om 

att ansvara för det frivilliga arbetet under var sitt år. 

Fördelen med detta är att alla tvingas ta ansvar man får större delaktighet och känner även att det 

blir meningsfullt att sköta den del som tillhör längan. 

Vikten av kontakter är även värdefull då det blir mycket enklare att samtala om vad som skall göras 

tillsammans med sina grannar i längan. 


